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ZAPISNIK

Sa vanredne sednice Skupstine AD AK "Kompresor" Beograd koja je odriana 31.10.2016. godine
u Beogradu, u ulici Zorza Klemansoa br. 19 sa pocetkom u 14 casova.

Sednici Skupstine prisustvuju predsednik odbora direktora Dusan Bordevi6, predsedavaju6i
Skupstine Zivomir Zivkovi6 i Mirko Ninkovi6, izvrsni direktor.

Predsedavaju6i skupstine Zivomir Zivkovi6 pozdravio je sve prisutne, a zatim imenovao komisiju
za glasanje u sastavu Ranko Cupi6, Svetislav Mandi6 i Dejan Miljkovi6 i zapisnicara Breki6
Borda.

Komisija je utvrdila da na sednici skupstine prisustvuju sledeCi akcionari

1. ALEKSIC DANICA, sa 48 akcija sa pravom glasa
2. BASOTAJ IVICA, sa 100 akcija sa pravom glasa
3. BENDER PERO, sa 97 akcija sa pravom glasa
4. CUMBO STANKO sa 97 akcija sa pravom glasa
5. DAHIC MARIJA, sa 112 akcija sa pravom glasa
6.DRONJAK DUSANKA, sa 112 akcija sa pravom glasa
7. ILIC DRAGICA, sa 40 akcija sa pravom glasa
8. IVKOVIC BORIKA sa 216 akcija sa pravom glasa
9.JOVANOVIC VERA, sa 100 akcija sa pravom glasa
10. JOVICIC ZIVAN, sa 134 akcija sa pravom glasa
11. KAPELETI LJILJ ANA, sa 104 akcij a sa pravom glasa
12. KUKA ZIVKO, sa 138 akcija sa pravom glasa
13.MACUT ZARKO, sa 85 akcija sa pravom glasa
14.MALUCKOV DRAGAN, sa 119 akcija sa pravom glasa
15. MOLEROVIC MIROSLAV, sa 130 akcija sa pravom glasa
16. NESIC MILOS, sa 138 akcija sa pravom glasa
17. NOVAKOVIC MIODRAG, sa 63 akcija sa pravom glasa
18. OFORI BELIC IRENA, sa 130 akcija sa pravom glasa
19. PAUCKOVIC SVETOZAR, sa 123 akcija sa pravom glasa
20. PAVLOVIC DESANKA, sa 134 akcija sa pravom glasa
21. PETROVIC PREDISLAV sa 82 akcija sa pravom glasa
22. PJEVAC NADA, sa 97 akcija sa pravom glasa
23. RISTOVIC RADOSAV, sa 85 akcija sa pravom glasa
24. TATALOVIC VERICA sa 26 akcija sa pravom glasa
25. TODOROVIC SLOBODANKA sa 112 akcija sa pravom glasa
26. Milos Pavlovi6, advokat, kao punomo6nik akcionara TRECA PETOLETKA DOO ZORZA
KLEMANSOA 19 BEOGRAD sa 51870 akcija sa pravom glasa

Utvrdeno je da je ukupno prisutno 54.410 akcija sa pravom glasa, od ukupnog broja akcija sa
pravom glasa 59.511 sto znaci da postoji kvorum za odluCivanje tako da Skupstina moze
punovazno da radi i odlucuje.



Nastavljaju6i sednicu Predsedavaju6i je proCitao predlozeni dnevni red i pozvao prisutne da se
izjasne ako imaju neku primedbu.

DNEVNIRED
1. Donosenje Odluke 0 usvajanju zapisnika sa poslednje odrzane sednice Skupstine
2. Donosenje odluke 0 raspodeli dobiti
3. Donosenje odluke 0 utvrdivanju naknada za rad izvrsnog direktora - zakonskog zastupnika

Drustva

Akcionar Pero Bender se izjasnio da je trazio da mu se dostavi dokumentacija i materijal za
skupstinu, a iz razloga sto je bio onemogu6en da pristupi firmi, jer mu obezbedenje nije dopustilo
da ude.

Predsedavaju6i je rekao da je sva dokumentacija dostupna i da je objavljena na sajtu drustva kao i
da je akcinaru Peri Benderu dokumentacija dostavljana i postom, kako je trazio.

Miodrag Novakovi6 je izjavio da je dana 20.10.2016. godine, zajedno sa akcinarom Perom
Benderom, pokusao da uruCi predlog dopune dnevnog reda, saCinjen od strane malih akcionara, ali
je direktor odbio da primi istu, uz obrazlozenje da se dostava svih akata vrsi postom, sto su
navedeni akcionari istog dana i uradili.

Nakon 3 dana akcionari su dobili dopis kojim se trazi da predlog dopune u skladu sa c1.337
Zakona 0 privrednim drustvima, na taj naCin sto 6e predlog obrazloziti iii dostaviti tekst odluka
koje se predlazu.

Miodrag Novakovi6 je dalje izjavio da posto smatraju da su dostavili obrazlozen predlog, odbili su
da dodatno obrazloze isti odnosno da odgovore na dopis, kao i da 6e zastitu potraziti pred
nadleznim doma6im i inostranim organima, nakon cega je proCitao predlog dopune dnevnog reda.

Pero Bender istice da ne moraju da salju postom dopise s obzirom da su suvlasnici kompanije, kao
i da svi trebaju da saraduju, kao i da predstavnici malih akcionara trebaju da imaju svog
predstavnika u odboru direktora.

Jovanovi6 Vera postavlja pitanje sta su mali akcionari trebali da obrazloze, a direktor odgovora da
je bilo potrebno da se dostavi tekst odluka iIi da se predlog obrazlozi, sto nije uradeno te zbog toga
nije izvrsena dopuna dnevnog reda.

PredsedavajuCi nastavlja sa sednicom skupstine i stavlja predlozeni dnevni red na glasanje.

za usvajanje je glasalo
protiv je glasalo
uzddanih

95,33 % od broja prisutnih akcionara
4,67 % od broja prisutnih akcionara

nema

i konstatovao da je veCinom glasova doneta Odluka 0 usvajanju predlozenog Dnevnog reda.



..

I Taeka dnevnog reda: Donosenje Odluke 0 usvajanju zapisnika sa poslednje odrzane sednice
Skupstine

Predsedavajuci Skupstine je procitao predlog odluke i pozvao prisutne da se izjasne ako imaju
neku primedbu.

Jovanovic Vera je izjavila da ne moze da glasa 0 zapisniku s obzirom da nema uvid u zapisnik jer
nije imala pristup zgradi

Direktor je odgovorio da je zapisnik objavljen u skladu sa odedbama Zakona 0 privrednim
drustvima i daje dostupan svima.

PredsedavajuCi Skupstine je stavio predlog Odluke na glasanje:

za usvajanje je glasalo
protiv je glasalo
uzddanih

95,33 % od broja prisutnih akcionara
4,67 % od broja prisutnih akcionara

nema

te konstatovao da je doneta Odluka 0 usvajanju Zapisnika sa poslednje sednice Skupstine odrzane
dana 29.06.2016. godine.

II Taeka dnevnog reda: Donesenje odluke 0 raspodeli dobiti

PredsedavajuCi Skupstine je proCitao predlog Odluke i pozvao prisutne da se izjasne ako imaju
neku primedbu

Miodrag Novakovic postavlja pitanje zasto je toliki iznos dobiti nerasporeden?

Dusan Dordevic, predsednik odbora direktora,je odgovorio da zbog prethodnog perioda koji je bio
los za poslovanje drustva, potrebno da dobit ostane nerasporedena, te da ce se u sledeCim
godinama razmatrati mogucnost 0 isplati vece dobiti.

Miodrag Novakovic istice da ne treba zaddati toliki iznos na ime nerasporedene dobiti, jer vec
postoji nerasporedena dobit iz prethodnog perioda u velikom iznosu, i tvrdi da je lose poslovanje
upravo izazvao odbor direktora i vecinski vlasnik drustva.

Isitice i da odbor nije nista radio da se spreCi stecaj preduzeca vec su to ucinilimali akcionari.

PredsedavajuCi Skupstine je stavio predlog Odluke na glasanje:

za usvajanje je glasalo
protiv je glasalo
uzddanih

95,33 % od broja prisutnih akcionara
4,67 % od broja prisutnih akcionara

nema

te konstatovao daje doneta Odluka 0 raspodeli dobiti.



.. ..

III Taeka dnevnog reda: Donosenje odluke 0 utvrdivanju naknada za rad izvrsnog direktora -
zakonskog zastupnika Drustva

PredsedavajuCi Skupstine je proCitao predlog Odluke i pozvao prisutne da se izjasne ako irnaju
neku prirnedbu

Marija Dahi6 srnatra da obrazlozenje nije odgovaraju6e napisano s obzirorn da su svi akcionari
doprineli uspehu drustva a ne sarno direktor.

Miodrag Novakovi6 postavlja pitanje kako je direktor doprineo poboljsanju poslovanja Drustva na
sta predsednik odbora direktora navodi da je izrnedu ostalog dobit visestruko pove6ana od kada je
irnenovan novi direktor i da drustvo irna daleko bolje rezultate poslovanja, kao i da se direktor
posebno angazovao na naplati potaZivanja od dufuika.

Takode istiee u korn iznosu su vra6eni dugovi Drustva u 2015. i 2016. godini.

Miodrag Novakovi6 istiee da je dug privrednog drustva Hleb i Kifle d.o.o. 100 rniliona dinara, na
koju konstataciju direktor odgovora daje dug u potpunosti napla6en.

Miodrag Novakovi6 istiee da direktor u 2014 godini nije preduzeo nikakave napore da se prekine
steeajni postupak odnosno da se povuee predlog za pokretanje steeajnog postupka, kao i u 2015.
godine, i da je steeaj spreeen sarno aktivnos6u rnalih akcionara, te da nerna nikakvog doprinosa
direktora poslovnirn rezultatirna drustva

PredsedavajuCi Skupstine je stavio predlog Odluke na glasanje:

za usvajanje je glasalo
protiv je glasalo
uzdrZanih

95,33 % od broja prisutnih akcionara
4,67 % od broja prisutnih akcionara

nerna

te konstatovao da je doneta Odluka 0 utvrdivanju naknada za rad izvrsnog direktora - zakonskog
zastupnika Drustva.

S obzirorn da vise nije bilo taeaka dnevnog reda predsedavaju6i Skupstine je pozdravio sve
prisutne i zahvalio irn se na saradnji.

Sednica se zavrsila u 15 easova i 05 rninuta .

Zapisniear Kornisija za glasanje Predsednk Skupstine
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